
PROTOKÓŁ Nr 63 /2010 
z posiedzenia Komisji Kultury i Oświaty 

z dnia 23 lutego  2010 r. 
 
W posiedzeniu udział wzięli : 
 
a/  pięciu członków Komisji Kultury i Oświaty / wszyscy obecny /. 
b/ Iwona Wójcik – Sekretarz Gminy 
c/ Marek Malinowski – Skarbnik Gminy 
   
 
Porządek obrad : 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. Zatwierdzenie porządku obrad, 
3. Opiniowanie uchwał na sesję rady Gminy, 
4. Sprawy bieżące. 
 
Ad 1- 2 
 
 Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji. Zapoznała radnych z 
porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty. 
 
Ad 3 
 
a)  Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2010 rok. 
  Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy. Główna zmianą w budżecie jest 
udzielenie pożyczki zwrotnej dla parafii na wykonanie remontów zabytków. Druga zmiana 
związana jest zamiana dwóch działek z dopłatą gminy za większą działkę. 
Komisja jest za tymi zmianami i pozytywnie opiniuje projekt budżetu. 
 
b) projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy gminą Kepice, a: Powiatem 
Słupskim, Gminą Główczyce, Gminą Słupsk, Gminą Dębnica Kaszubska, Parafią Rzymsko-
Katolicką p.w. Matki Bożej Różańcowej w Kępicach, Parafią Rzymsko-Katolicką p.w. św. 
Jana Chrzciciela w Dębnicy Kaszubskiej, Parafią Rzymsko-Katolicką p.w. M. B. Królowej 
Polski w Budowie, Parafią Rzymsko-Katolicką p.w. św. Stanisława Bpa i Męczennika w 
Stowięcinie, Parafią Rzymsko-Katolicką p.w. Przemienienia Pańskiego we Wrześciu, Parafią 
Rzymsko-Katolicką p.w. Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny w Swołowie. 
Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy. 
Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 
  
c) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały XXVIII/163/09 z dnia 06 marca 2009r w 
sprawie określenia zasad udzielania dotacji z budżetu Gminy Dębnica Kaszubska 
na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków. 
Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy. 
Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 
 
Na tym zakończono posiedzenie.                     
 
                                                                   Przewodnicząca 
                                                                                        Komisji Kultury i O światy 
 
                                                                                               Jadwiga Kara ś 
 

 



 
 

 


